
   

   

Verslag Ouderraad 12 september 2023. 
 
Aanwezig: 
Meester Bart, meester Ivan, juf Steffi, 
Dorien Thys, Ernest Bossuyt, Evelien Hofmans, Ineke Hennus, Ines Cabuy, Katrien Van 
Beneden, Roel Vingerhoets (verslaggever), Silke Mariën, Steffi Seymus, Stijn Verbruggen, Tine 
Gielis. 
 

Verontschuldigd: 
Fatima Bouhdifi, Gwladys Verstraete, Wim Janssens. 
 
1. Welkom 

 We mogen in één klap drie nieuwe leden hartelijk welkom heten in onze ouderraad nl. 
Dorien Thys (mama van Ellis en Emma), Silke Mariën (mama van Seppe en Lien) en 
Steffi Seymus (mama van Levi en Jules)! 

 
2. Directiewissel 

 Het is spannend momenteel, ook voor de leerkrachten.  Nog 14 dagen blijft Bart als  
directeur op post waarna hij binnen KOMO verkast naar de dienst infrastructuur om er 
bouwdossiers (zoals die van onze school) op te volgen.  Ook na zondag 1 oktober ’23 
blijft hij zo lang als nodig de school ondersteunen.  Wij zijn hem ontzettend dankbaar 
voor de afgelopen jaren en wensen hem veel succes met zijn nieuwe uitdaging! 
Deze week voert men de laatste gesprekken met de kandidaten waarna men de knoop 
doorhakt.  Bart staat hier buiten maar heeft uiteraard het schoolbestuur geïnformeerd 
zodat ze gerichte vragen kunnen stellen.  We zijn benieuwd ... 

 
3. Vrienden van de ouderraad 

 Er hebben zich nog een aantal mensen aangeboden bij de ouderraad op wie we altijd 
een beroep mogen doen om bvb. bij activiteiten te helpen.  Naast voormalige 
ouderraadsleden Inge Van Hoof, Sofie Lammar, Pieter Bral, Katrien Klewais en Veerle 
Van Nieuwenhove, mogen we aan dit lijstje ook Petra (mama van Niels Stevens uit de 
2de kleuterklas B), Katrien Maasen (mama van Lone) en Guillaume Schmitz (papa van 
Jason) toevoegen.  Een onlineformulier voor nog extra kandidaat-helpers volgt. 

 
4. Functies binnen de ouderraad 

 Met Ineke als voorzitster alsook Ines als penningmeester en Roel als secretaris, vatten 
we het nieuwe schooljaar aan.  Wij zijn verheugd dat Steffi onze sociale media (o.a. 
Facebook ouderraad) voor haar rekening wil nemen. 

 Stijn, Ineke en Roel vertegenwoordigen ons in de schoolraad zoals Evelien, Ineke en 
Katrien dit doen bij het Lokaal Overleg Kinderopvang (LOK).  Katrien tenslotte zit 
samen met Sara Lammar, Anniek (mama van Kobe, Finn en Mare) en Katrien Klewais in 
het Naaiatelier, waarvoor Fatima veel stof gaat aanleveren. 
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5. Activiteiten ouderraad 

 Naast nu vrijdag de pyamafuif, plannen we de dag van de leerkracht en de directeur, 
driekoningen zingen, bloembollenactie, BBQ (met halalvlees), pyamafuif,... 

 
6. Suggesties activiteiten ouderraad 

 Rommelmarkt. 
 Lezing gezonde brooddozen → via het LOK. 
 Zwerfvuilactie (zoals vorig jaar). 
 Werkdag (zoals in het verleden: tuin, speelheuvel,...) 

→ zithoekje (boomstronken hebben hun beste tijd gehad). 
 Voorjaarswandeling (ev. met zoektocht en/of bingo). 
 Deelname quiz. 
 Container kleding of oud ijzer (via metaalhandel Schmitz) → wel wat sorteerwerk. 
 Brunch = (met) afhaal? → Ten vroegste in 2025. 
 Fruit op school. 

De ouderraad dient dan wel bij te passen en wekelijks af te halen in bvb. Colruyt tenzij 
we het laten leveren (~ Klimop) of eenmalig tijdens een fruitweek organiseren.  Het 
fruit kan niet worden gekozen en is dus misschien ananas i.p.v. appel of peer.  Men 
dient eveneens rekening te houden met allergieën (voor bvb. banaan of kiwi).  Ouders 
zien de opportuniteiten en leerkrachten de valkuilen (o.a. helpende handen 
noodzakelijk).   Het is inderdaad een complex gegeven.  De vraag zal worden 
voorgelegd op de personeelsvergadering.  Zowel leerkrachten als alle ouders moeten 
hier achter kunnen staan ... 

 
7. Evaluatie bieractie ouderraad 

 De conclusie is dat deze actie te weinig opbracht (en dus niet voor herhaling vatbaar is) 
maar waarom?  Te duur, het product niet gekend, te grote verpakking alsook geen 
bierdrinkers en/of op het einde van het schooljaar.  Weyneshop Brewery had ook te 
kampen met leverproblemen (kleine hoeveelheden bij een grotere brouwer).  In het 
vervolg willen ze het bier, dat ook op de pyamafuif wordt geserveerd, zelf 
rondbrengen. 

 We kunnen beter in de horeca of op Rock Werchter een shift meedraaien, dit brengt 
meer op. 

 
8. Brasserie Marie 

 Op zaterdag 8 oktober ’23 gaat Brasserie Marie door waarbij men ’s middags en ’s 
avonds (doorgaans evenredig verdeeld) kan komen eten.  Tussen 14 en 16u hebben de 
helpende leerkrachten en ouderraadsleden het rustig. 

 
9. Budget Sint 

 De klasgeschenken en de Sint zelf worden gesponsord door de ouderraad.  ’s Morgens 
staat dit speelgoed, waar de kinderen altijd enthousiast naar uitkijken én mee spelen, 
dan in de klassen en turnzaal.  Verder is er ook een vast bedrag per klas van de school 
voor puzzels, leesboeken, ballen,...    Beide bedragen worden door de leerkrachten zelf 
besteed. 
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10. Leefwereld van de kinderen (Nieuws uit de klassen) 

 Juf Steffi geeft zorg en staat voor de derde kleuterklas.  Klaspop Rikkie heet de 
kinderen welkom op school.  De helft van de kleuters kent elkaar nog niet zo goed dus 
leren ze om vriendjes te maken en lief te zijn voor elkaar. 

 Meester Ivan geeft les aan kinderen in het tweede leerjaar, die heel energiek en 
enthousiast zijn alsook een groot rechtvaardigheidsgevoel en heel veel fantasie 
hebben.  De jongens spelen voetbal (8 van de 9) en met Pokemonkaarten.  De meisjes 
dansen en gaan naar de tekenschool terwijl er eentje taibokst.  Het valt op dat er veel 
knuffels op de klasfoto staan. 

 Mond-aan-mondreclame is de beste reclame voor onze school, naast folders, borden, 
website, Facebook,...  De geschreven pers moet worden geprikkeld om over (bvb. een  
pannenkoekenverkoop van) de school te berichten.  Een school die leeft en veel 
activiteiten organiseert, heeft hierbij een streepje voor. 
Er dient dus reclame te worden gemaakt op verschillende vlakken en de opendeurdag 
op zaterdag 3 februari ’24 is er daar één van.  Hiervoor wordt er geflyerd en meer dan 
vorig jaar.  Flyers in de kinderopvang zijn ook belangrijk, omdat deze mensen veel 
worden bevraagd. 
De Rijmheide met scholenkatern, komt eigenlijk 1 maand te laat uit, aangezien de 
opendeurdag bij alle scholen dan net is gepasseerd. 

 
11. Varia 

 Dorien vond het een boeiende vergadering met interessante discussies.  Op de 
opendeurdag eertijds waren alle leerkrachten aanwezig en ook onze directeur vormde 
een goed uithangbord voor de school.  Ook de andere nieuwe ouderraadsleden Steffi 
en Silke willen (later) meehelpen aan acties. 

 Vanaf september krijgt de school 100 ipv. 90EUR/kind voor de voor- en naschoolse 
bewaking zodat dit niet betalend dient te worden (wat ook extra administratie en tijd 
van het personeel bespaart).  Juf Karen volgt een opleiding tot buschauffeur en is 
moeilijk te vervangen (’s ochtends én ’s avonds).  De gepensioneerde klusjesman 
Werner heeft zich moeten focussen op schilderen en mag met zijn vrijwilligerscontract 
helaas niet te veel werkzaam zijn op school.  Een oud-studente die voor leerkracht 
studeert, geeft nu ook 1 dag per week huiswerkklas.  Woensdag is er niemand op het 
secretariaat, de andere dagen wel, inclusief ’s vrijdags (Evi). 

 Zoals een half jaar geleden gemeld, zal de Vlaamse overheid de lichten aan het 
kruispunt van brasserie De Roos in 3 sequenties instellen en dit na een dodelijk 
dodehoekongeval.  Dit betekent dat bvb. eerst fietsers groen licht krijgen, dan het 
autoverkeer op de Putsesteenweg en tenslotte dat van de Bruinbeekstraat en de 
Zwarte Leeuwstraat. 

 Het heractiveren van Buck-E (registratie van fietsende leerlingen) staat op de takenlijst 
van het secretariaat, na Bingel en ScoodlePlay.  Leerlingen kunnen hiermee korting 
bekomen bij sommige kermisattracties en Nekkerpool. 

 Na de aangekondigde brandoefening vandaag bleek het brandalarm niet meer te 
kunnen worden uitgeschakeld waarop een technieker diende te worden 
opgetrommeld om de batterij los te maken. 

 Op zaterdag 28 oktober ’23 vindt de Sprookjeswandeling plaats van de KWB.  Het 
indrukwekkende kasteel van Zellaer wordt trouwens elk jaar door sommige klassen 
bezocht.  Activiteiten in de buurt zijn terug te vinden op www.putsesteenweg.be. 
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 Door een lid van de ouderraad wordt de vraag gesteld of alle data automatisch in je 

agenda kunnen worden ingegeven? 
 Bart vond het fijn om met iedereen samen te werken en ervaarde de tuindag en 

speelheuvelaanleg bvb. als heel tof. 
 Er wordt nog een groepsfoto genomen van de ouderraad.  De website van de school 

wordt beheerd door juf Sofie en Facebook door juf Evelien. 
 
12. Dag van de leerkracht 

 Op donderdag 5 oktober ’23 is het ‘Dag van de leerkracht’, waarbij de ouderraad ’s 
middags zorgt voor toezicht tijdens de speeltijd (11u55-13u10) en belegde broodjes 
die de leerkrachten dan samen kunnen eten.  Ook wordt er voor elke leerkracht nog 
een papieren bloemetje voorzien met een gegraveerde naamkaart.  Bij bakkerij Carl 
krijgen we (ook voor de pyjamafuif) korting voor de stokbroden en groenten worden 
door enkele leden gesneden. 

 
Volgende vergadering: dinsdag 28 november 2023 (om 20 uur in de refter).  
 

 


